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z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, która odbyla sig dnia 10.01.2008r.

Porz4dek obrad:
1. Sprawy ró2ne:

- omówienie pisma p. Marcina Barura z dnia 24.12.2007r. wls sprzeda2y cz7í;ci dzialki w 289
poloZonej w Gruszkowie,

2. Plan pracy komisji na 2008r.
3. Zapoznanie z projektem planu pracy Rady Gminy na 2008r.
4- Ltstracja dzialek na te¡enie gminy - wyjazd w teren.

Komisja jednoglo3nie przyj gla protokól z poprzedniego posiedzenia.

Ad.1 .
Na posiedzeniu komisji omówiono pismo p. Marcina Barana z dnia24.72.2007r. wls sprzed,u2y czpéci
dzialki nr 289 poloZonej w Gruszkowi / pismo w zalqczeniu /.

Z-ca Wójta Jerzy Wateha przedstawil stanowisko UrzEdu.
Urzqd Gminy nie wyraZa zgody na likwidacjE czE5ci drogi gminnej oznaczonej w ewidencji gruntów
jako dzialka nr 289 poloZona w Gruszkowie.
JednoczeÉnie zwrócono siE do p. Marcina Barana o rozwaZenie moZliwoéci zarniany dzialek polegaj4cej
na przekazaniu do zasobów gminy czgéci dzialki nr 201/6, która obecnie spelnia rolg dojazdu w zamian
za likwidacjg i przekazanie czE5ci drogi nr 289 narzeczp. M. Barana.
W przypadku nie przyjEcia prop ozycji Urz4d rozwaza moZliwoéó odtworzenia odcinka drogi
przebiegaj4cego przez podwórze.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa podtrzymuje swoje stanowisko zawarle w protokole
nr 1112007 z dnia26.11.2007.
Ponadto zwraca sip do Wójta Gminy o przygotowanie projektu uchwaly wls sprzeda|y czESci dzialki
nr 289 poloZonej w Gruszkowie wraz z uzasadnieniem i opini4 Radcy Prawnego - wniosek przyjEto
przy 7 glosach zai 2 gLosach wstrzymuj 4cych.

Pismo Anny Dubickiej z dnia 07 .01.2008r. dot. pisma z dnia 11.12.2007r. znak: RBF. 7224-38212007 -
komisj a zapoznala sig.

w n i o s e k :
Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o spowodowanie bardziej zdecydowanych dzialaú celem
uporz4dkowania terenu przy drodze powiatowej w Wojanowie, dziaLka nr 27 ( silosy betonowe
wypelnione odpadami ).

Pracownik UrzEdu Gminy p. Waldemar Chqdzyñski przedstawil dokumentacjg odnoénie Studium
ochrony przed powodzi4 zlewni rzeki Gómy Bóbr - komisja zapoznala siE.

1.d.2.
Przewodnicz4cy Komisji Augustyn Wilczyúski przedstawil propozycjg planu pracy komisji na 2008r.
I propozycja w zalEczenit l.
Po dokonaniu drobnych poprawek komisja jednogloénie przyjgla propozycjE przewodnicz4cego.

Ad. 3.
Przewodnicz4cy Komisji A. Wilczyiski przedstawil projekt planu pracy Rady Gminy na 2008r. -
komisja zapoznala sig.

A d . 4 .
Pismo UG M-ce z dnia 11.12.2007r. dot. odpowiedzi na wniosek zawarty w protokol.e nr 1112007
z dnia26.11.2007r. odnoénie budynku mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Szkolnej w Bukowcu-



)

komisja wyraZa zgodE na sprzedaz czEúci dzia.lki nr 5812 potozonej w Bukowcu przy spelnieniu
nastEpuj 4cych warunków'
1/ linia podzialu musi byó lini4prost4
2l powierzchnia nie wipksza niz konieczna do wjazdt do garaZt,
3/ projekt podzialu winien byó pozltywnie zaopiniowany przez uA,tkowników boiska
i p. Wojciechowskiego,
- wniosek przyjgto przy 8 glosach za i 1 glosie wstrzymujqcym.

Pismo UG M-ce z dnia29.11.2007r. dot. sprzedairy dzialki nr 24113 poloZonej w tr-omnicy -
poniewaZ dzialka w 241 /3 j est zabudowana budynkiem uslugowym nale2y sprawdzió czy granica
rozgraniczajqca dzialki w 24113 i 24114 spelma wymagane prawem odlegloóci od budyntu.
W przypadku nie spelniania naleZy zmienió przebieg granicy w taki sposób 2eby spelnial w¡,rnagane
prawem odlegioSci, a nastgpnie przystqpió do sprzederZy - wniosek przyjEto jednogloénie.

. Pismo UG M-ce z dnia 11.10.2007r. dot. sptzedairy dzialkinr 42112 poloZonej przy ul. Sportowej
w Karpnikach - komisja w dalszym ci4gu oczekuje na opinig GZLZS.

Pracownik Urzpdu Gminy p. Krystyna Chor4gwicka przedstawila nastEpuj4ce písma:
1/ pismo Miller Irwiny z dnia 02.0L2008r. ds sprzedazy drogi wiej skiej ff 193 polozonej
w Wojanowie
2/ pismo Chrz4écik Barbary z dnia02.01.2008r. w/s nie wyraZenia zgody na sprzedaZ osobie prl"watnej
drogi wiejskiej nr 193 w Wojanowie.

Pismo UG M-ce z dnial7.12.2007r. dot. odpowiedzi na wniosek zawarly w protokole m 1112007
z dnia 26.11.2007r. dot. likwidacji drogi stanowi4cej dzialkg nr 193/2 w Wojanowie, a nastQpnie
jej sprzeda2y - komisja prosi o opinig Rady Soleckiej Wojanów - Bobrów.

Protokolowala
M. K.  . '¿ t (, ? 1 ,

Przewodnicz4cy Komisj i
Augustyn Wilczyúski
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